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CENTRUM ZAWODOWYCH MOŻLIWOŚCI OTWARTE!

Uroczyste przekazanie sztandaru szkoły.

Uroczyste otwarcie placówki odbyło się o godzinie 9.00 w sali gimnastycznej CKZiU,
podczas rozpoczęcia roku szkolnego 2014/ 2015. W wydarzeniu udział wzięli  nauczyciele i
uczniowie, samorządowcy oraz przedstawiciele firm i instytucji.

Od 1 września nasza
szkoła funkcjonuje pod
nazwą Centrum
Kształcenia Zawodowego 
i Ustawicznego w Oławie.
Zmieniła się nazwa,
rozszerzono działalność 
o kształcenie dorosłych.
Cenne prezenty
Podczas
uroczystości Roman
Kaczor, poseł na Sejm RP
wręczył Marii
Domaradzkiej, dyrektor
Centrum, okolicznościowe
wydanie Konstytucji RP 

w własnoręcznym
podpisem Prezydenta PR
Bronisława
Komorowskiego oraz
odczytał list Minister
Edukacji Narodowej
skierowany do grona
pedagogicznego 
i społeczności
uczniowskiej naszej
szkoły.Podczas
uroczystości głos zabrał
starosta oławski Zdzisław
Brezdeń, który złożył
gratulacje dyrekcji 

i pracownikom z okazji
otwarcia i rozpoczęcia
działalności CKZiU, obiecał
także nowy budynek
warsztatów na terenie
szkoły.
Porozumienia
Po przemówieniach,
dyrektor Maria
Domaradzka podpisała
porozumienia 
o współpracy z Komendą
Powiatową Policji w
Oławie, Wojskową
Komendą Uzupełnień we
Wrocławiu

oraz Wałbrzyską
Specjalną Strefą
Ekonomiczną „INVEST-
PARK”. Taka współpraca
ma zapewnić kształcenie
na wysokim poziomie w
liceum 
i technikum oraz szkole
zawodowej.
CKZiU ma pełnić rolę
instytucji, która pomaga
mieszkańcom powiatu
(młodzieży i dorosłym)
zdobyć dobre
wykształcenie i miejsce na
rynku pracy.

Kamila Jadach

Witamy !

Ten rok szkolny to nowa
karta w historii szkoły, od 1
września ZSP Nr 1 stał się
Centrum Kształcenia
Zawodowego 
i Ustawicznego. Dla redakcji
nie wiąże się z żadnymi
zmianami, jednak czekamy
na porcję nowych zdarzeń, o
których będziemy mogli
pisać.

Przed nami jeszcze jeden
numer "Głosu Żubra" i
przekażemy pałeczkę
młodszym kolegom z
pierwszej klasy.
Trzymamy za nich kciuki! I
za Was również, aby ten rok
szkolny był udany!

.

Maziarz

.
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Praktyki na promie? Czemu nie?

Projekt zakończony

.

Powrót do przeszłości

24 maja 2014 roku o godzinie 18 w Ośrodku
Kultury odbył się finał projektu "80' Oława".
Projekt został zrealizowany w ramach
Akademii Orange. 

W marcu i kwietniu uczniowie klas
dziennikarskich uczestniczyli w warsztatach 
i wraz z Pawłem Gołąbskim, dziennikarzem
Radia Wrocław zrealizowali film dotyczący życia
Oławian w latach 80' . 
Montażem materiału zajęli się członkowie
warsztatów postprodukcji i produkcji filmowej
prowadzonych przez Michała Pawliszewskiego. 
Na finał projektu składały się film oraz koncert
piosenek  z tamtego okresy w nowych
aranżacjach zespołu OK Band. Na początku finału
uczestnicy warsztatów wokalnych wykonali
najpopularniejsze piosenki  lat 80' m.in. "Szklaną
pogodę".  Zainteresowani mogli obejrzeć
wystawę, którą zrealizował Zbigniew Kordys. 

Marta Olek

Marta Czekajło

Damaris : Spędziłaś
miesiąc na promie,
gdzie realizowałaś
praktyki zawodowe.
Jak wyglądał twój
dzień? 
Marta Czekajło :
Każdy dzień   był
podobny do
poprzedniego. 
Swoje obowiązki na
praktyce wypełniałam
na kafeterii,
hausekeepingu oraz
recepcji. 
Prace na kafeterii 
polegały na
wydawaniu posiłków
dla pasażerów,  
hausekeeping to
sprzątanie kajut, a na
recepcji wydawałam
klucze(karty) i
meldowałam
pasażerów. Nasze
zadania
wykonywałyśmy
solidnie i ludzie byli dla
nas mili. Pracownicy
promu bardzo nas
szanowali  i o  nas
dbali. 
DK: Jak czułaś się
tak daleko od domu
?
M.Cz : Byłam co
prawda daleko,

prom kursował
między Polską a
Szwecją, ale nie
miałam czasu na
tęsknotę. Dni mijały
szybko, tak więc czas
szybko zleciał. 
DK: Czy wiążesz
przyszłość 
z zawodem technika
usług
gastronomicznych ?
MCz: Jeszcze tego
nie wiem,nie
zastanawiałam się  
nad tym co będę robiła
po ukończeniu szkoły,
Uważam, że jeszcze
podejmę decyzję 
o tym. Najpierw chcę  
    ukończyć szkołę z
dobrymi wynikami i
dobrze zdaną maturą. 
DK: Gdybyś dostała
propozycję pracy na
promie, przyjęłabyś
ją?
MCz :Gdybym kiedyś
dostała propozycję
pracy na promie,
możliwe ze bym  z
niej skorzystała,
ponieważ poznaje się
dużo ludzi, przebywa

się z nimi 
i czas bardzo szybko
mija. 
DK : Jak upływała
noc na promie ?
MCz :Noce na promie,
hymn, ciężko było
czasem odróżnić nam
czy to jest dzień, czy
noc, ponieważ
godziny pracy było
różne. Czasem 
musiałyśmy
wstawić na 1.00  lub
na 3.00. Zmiany były
różne, czasami
zależało od tego, o
której docieraliśmy do
portu. 
DK: Co najbardziej
podobało Ci się
podczas praktyk?
MCz : Najbardziej
podobało mi się to, że
dość łatwo dało się
pogodzić obowiązki z
prz y jem noś c ią        
oraz to, że pracownicy
bardzo serdecznie
nas przywitali, byli mili
i dobrze nas
traktowali. Było widać,
że           „praktykanci”
są dla nich ważni, nie

wykorzystywali nas
do każdej pracy.
DK: Czy w czasie
tego rejsu miały
miejsce różnego
typu burze, sztormy
?
MCz : Sztormów czy
burz nie było,
wiadomo, że przy
wietrze zawsze
troszkę pobuja, ale
to raczej normalne. W
końcu pływałyśmy na
wodzie, wiec bujanie
promem nie było
zaskoczeniem dla
nas.
 Moją praktykę na
promie zaliczam do
najlepszych praktyk.
Każdemu, kto
kiedykolwiek dostanie
propozycję odbycia
takich praktyk,          
bardzo je polecam,
ponieważ jest to
bardzo fajna przygoda
i coś nowego do
zobaczenia, do
przeżycia.

Prom kursował z Polski do Szwecji

Redakcja "Głosu Żubra": Kornelia Łapuszyńska, Wiktoria Karpińska, Marta Olek, Adela Feszczuk, Ada Draguła,
Damaris Kwietniewska, Natalia Żmijowska, Kasia Kłak, Karolina Mazurek, Karol Trzynoga, Kuba Kuczera, Patrycja
Kwiatkowska, Patrycja Turczańska oraz Mateusz Widera.
Opiekun: Magdalena Maziarz
Gazeta wychodzi w LO Nr II w Centrum Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Oławie. 

Uczestnicy projektu

.

mcznn

Malwina Gadawa

http://m.in/
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MAGDEBURG PO RAZ DRUGI
Niemieccy i polscy uczniowie na wycieczce w Fotografia świetlna

Już po raz drugi
uczniowie naszej
szkoły pojechali 
w ramach wymiany
uczniowskiej do
swoich niemieckich
przyjaciół 
z Magdeburga.
Podczas
kwietniowego
spotkania nie
zabrakło wycieczki
do Berlina, Lipska,
nocnych warsztatów
fotograficznych oraz
dobrego humoru.
Trzyletni projekt
Wymiana uczniowska
ze szkołą Hegel
Gymnasium 
z Magdeburga,
potocznie zwaną
przez naszych
uczniów „Hogwartem”,
rozpoczęła się dwa
lata temu z inicjatywy
niemieckich
nauczycielek. 
W ramach wymiany
realizowany jest 3-letni
projekt fotograficzny

pt. „Z zewnątrz do
wewnatrz”, który
zakłada cztery
spotkania młodzieży –
dwa w Oławie oraz
dwa w Magdeburgu.
Efektem wymiany są
wystawy fotograficzne
w obu szkołach oraz
wspólna gazetka
podsumowująca
trzyletnią pracę
uczniów.
W kwietniu odbyło się
już trzecie spotkanie
młodzieży z obu
szkół. Tym razem,
nasi uczniowie
odwiedzili swoich
projektowych
partnerów w ich
miejscowości i
spędzili w ich domach
5 dni.
Magdeburg po raz
drugi
Pierwsze godziny 
w Magdeburgu
młodzież spędziła na
wspólnym spacerze,
który od

razu przywrócił
wspaniałe
wspomnienia z dwóch
poprzednich spotkań
oraz pozytywnie
nastawił uczestników
na kilka kolejnych dni.
Widać to było już
następnego dnia rano,
gdy partnerzy
projektowi spacerowali
po mieście 
i z uśmiechem na
ustach fotografowali
okolicę swojego
miejsca
zamieszkania. Na
zakończenie drugiego
dnia w stolicy
Sachsen-Anhalt
uczniowie wybrali się
na wystawę
fotograficzną
przygotowaną przez
magdeburską szkołę.
Lipsk – Berlin
Kolejny dzień
przeznaczono na
zwiedzanie Lipska.
Hitem dnia okazało się
tamtejsze Panometer

czyli wielka
panorama,
przedstawiająca Bitwę
Narodów, która miała
miejsce ponad 300 lat
temu w Lipsku.
Oprócz Panometer
uczniowie zwiedzili
również centrum
miasta oraz zobaczyli
wielki totem, także
upamiętniający
wspomnianą bitwę.

Czwarty dzień niemal
w całości był do
dyspozycji uczniów.
Po zajęciach w sali
komputerowej, gdzie
powstały broszury na
temat poszczególnych
dzielnic Magdeburga
młodzież spędziła
czas głównie w
centrum oraz
relaksując się nad
rzeką
Łabą.poznaniem tej
dziedziny fotografii.

Wieczorem przyszedł
czas na nocne
warsztaty fotograficzne
w magdeburskim
parku. Zajęcia te
spotkały się 
z największą aprobatą
i zaangażowaniem
uczniów. Za pomocą
podświetlanych ledowo
przedmiotów uczniowie
wykonywali różne
obrazy na niebie, po
czym ich partnerzy
projektowi uwieczniali
to na fotografiach. Było
to idealne połączenie
dobrej zabawy z
poznaniem tej
dziedziny fotografii.
Na ostatni dzień
zaplanowano wycieczk
ę do Berlina. Młodzież
zwiedziła centrum
niemieckiej stolicy,
Bramę Brandenburską,
Pomnik
Pomordowanych
Żydów Europy,
Muzeum
Telekomunikacji oraz
zobaczyła
 pozostałości po Murze
Berlińskim. Po
powrocie

do Magdeburga,
uczniowie spędzili
ostatni wieczór we
własnym gronie.
Było miło
Kwietniowa wymiana
przebiegła we
wspaniałej atmosferze.
Młodzież świetnie
spędziła razem te kilka
dni, uczestnicząc w
ciekawych zajęciach
fotograficznych oraz
zwiedzając Berlin 
i Lipsk. We wrześniu
odbędzie się już
ostatnie spotkanie
młodych ludzi, tym
razem w Oławie.
Uczniowie już nie
mogą się doczekać
nadchodzącej wymiany
 i ubolewają nad tym,
że będzie to
jednocześnie ich
ostatnie spotkanie.

Mateusz Widera

Carmen Hupe Marta Bąk
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Książka na wrzesień

.
.

Książka pt. "Stowarzyszenie Wędrujących
Dżinsów" Ann Brashares jest opowieścią
młodzieżową.  To pierwsza część tytułowej
sagi.

Opisuje losy czterech przyjaciółek, które po raz
pierwszy muszą się rozstać w okresie wakacji.
Nieśmiała Lena odwiedza dziadków w Grecji.
Energiczna Bridget jedzie na obóz piłkarski 
w Bai, w Kalifornii. Buntownicza Tibby zostaje
w mieście, a temperamentna Carmen ma spędzić
wakacje z tatą. Podtrzymują kontakt dzięki
magicznym dżinsom, które pasują na ich różne
postury.
Książka jest napisana swobodnym, wręcz
 potocznym językiem. Wypełniają ją listy, cytaty i
podział na cztery odrębne historie. Każdy wątek
porusza ważne kwestie dotyczące różnych
wartości istotnych w życiu. Poza tym, każdy 
z nich niesie jakieś przesłanie. Utwór jest
dynamiczny i trzyma w napięciu, jest wiele
zwrotów akcji. Wszystko to sprawia, że czyta się
ją z prędkością światła. Przyjaciółki są swoimi
kontrastami. Walczą ze swoimi słabościami 
i mierzą się z nieoczekiwanymi, choć zabawnymi
sytuacjami.  Jest to książka idealna na letnie
popołudnie.  Najgorsze jest to, że opowieść jest
za krótka i pod koniec czuje się niedosyt. Trudno
się z nią rozstać.
Serdecznie ją polecam każdemu.

Marta Olek

Podczas zajęć przygotowawczych

Erasmus i Erasmus Plus - kolejna odsłona

Prace nad projektem

Absolwenci w
Holandii

Od 1 sierpnia ruszyła
realizacja projektu w
ramach programu „
ERASMUS+”, który
zarządzany jest
przez Narodową
Agencję Programu
„ERASMUS +” –
Fundacja Rozwoju
Systemu Edukacji w
Warszawie. Tytuł
projektu:
„Absolwenci-
Pierwsze kroki na
europejskim rynku
pracy”.

24 absolwentów
naszych techników
wyjedzie na 10 -
tygodniowe staże do
Holandii, wyjazd 
pierwszej grupy 
zaplanowano na
13.09.2014r a
rozpoczęcie  stażu na
dzień 15.09.2014r ,
staże zakończa się do
21.11.2014r. 
Celem projektu jest
zapewnienie uczniom

bezpośrednio po
ukończeniu szkoły i
zdaniu egzaminów
zawodowych
zdobycia praktyki
zawodowej poprzez
staż zawodowy w
przedsiębiorstwach
holenderskich.
Zapewnienie
podniesienia
kwalifikacji
zawodowych 
i zdobycie
doświadczenia
zawodowego w
otwartym
międzynarodowym
środowisku
społeczno-
gospodarczym. 
Realizacja staży
odbywa się w
wybranych
przedsiębiorstwach
holenderskich w
regionie Limburgii, w
branży: przemysł
maszynowy
i metalurgiczny,
ekologiczna produkcja
żywności i
przetwórstwo.
Integralną częścią

były przygotowania
uczestników w postaci
zajęć językowych
(język niderlandzki)
oraz kulturowo-
pedagogicznych oraz
BHP i P.poż .
Absolwenci wyjechali
12 września i spędzą
w Holandii jeszcze
dwa miesiące.

Malaga ponownie

Kolejnym sukcesem
w zakresie
zdobywania 
i realizacji projektów
unijnych jest druga
edycja praktyk 
w maladze.

W roku szkolnym
2012/2013 16 uczniów
techników z branży
hotelarskiej,
turystycznej 
i gastronomicznej
spędziło 4 tygodnie w
restauracjach, biurach
podróży i hotelach w
hiszpańskiej Maladze.
Szkoła kolejny raz
została

zakwalifikowana do
projektu i 16 uczniów
wyjedzie do Hiszpanii.
Kiedy?
Najprawdopodobniej w
maju i październiku
2015 roku.
Nauczyciele pracują
teraz nad szczegółami
projektu, pewnie
niedługo rozpocznie
się rekrutacja.
Poprzednim razem
chętnych było wielu,
musieli zaliczyć test z
angielskiego 
i rozmowę
kwalifikacyjną.
Zakwalifikowani
uczestniczyli w kursie
języka hiszpańskiego.
m

.
.

MM AK


